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 Генерални секретаријат председника Србије обавестио је јавност да је председник
Александар Вучић примљен на ВМА због кардиоваскуларних проблема.

  

  

Председник је на Војно-медицинску академију примљен јуче у касним поподневним
сатима. 

  

Како је за Н1 потврђено у Председништву, Вучићево стање је стабилно. За сада се не
зна када ће бити пуштен кући, а то ће зависити од процене лекара, речено је из
Председништва.

  

Председник Србије, Александар Вучић, поручио је вечерас да ће већ од понедељка
бити у „пуном радном погону“.
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Hvala lekarima i zaposlenima na VMA. Hvala svima koji su brinuli. Već od ponedeljka biću u
punom radnom pogonu.

  

A post shared by  Aleksandar Vučić  (@buducnostsrbijeav) on Nov 16, 2019 at 8:04am PST

       

Вучић је на Инстаграму и Твитеру захвалио свим лекарима и запосленима на
Војномедицинској академији (ВМА): „Хвала лекарима и запосленима на ВМА. Хвала
свима који су бринули. Већ од понедељка бићу у пуном радном погону“.

  

Вучић је у петак у касним поподневним сатима примљен на Војномедицинску академију
због кардиоваскуларних проблема, а данас је објављено да је његово стање стабилно.

  

(РТС)
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